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Beslutande Ordinarie ledamöter 

Jacob Käll (C), ordf 
Marie Nicholson (M), 1 vice ordf 
Helen Nilsson (S), 2 vice ordf 
Eva Svensson (C) 
Erik Paulsson (C) 
Bo Svensson (C)  
Ola Gustafsson (KD) 
Peter Högberg (S) 
Daniel Nestor (S) 
Lars Johansson (V)  
Emil Larsson (SD) 
 

Tjänstgörande ersättare 
 
 
 
 
Peter Karlsson (C) 
 
 
 
 
 
Peter Andrae (M) 
 

Inte tjänstgörande 
ersättare 
 

Närvarande ej tjänstgörande ersättare 
 

Övriga närvarande §§ 448-490 Carolina Leijonram, kommundirektör; Michael Ekström, sekreterare 
§§ 450-451 Thomas Svärd, utvecklingschef 
§ 452 Andreas Horste, samhällsbyggnadschef 
§ 453 Marie Halldén, HR-chef 
§ 456 Mattias Robertsson Bly, förbundsdirektör ITSAM; Håkan Ilestrand, t f 
ekonomichef 
§§ 458-459 Håkan Ilestrand, t f ekonomichef; Erik Carlsson, tillträdande t f 
ekonomichef 
§ 466 Thomas Svärd, utvecklingschef; Anton Palmér, utvecklingsavdelningen 
 
 
 

Paragrafer 448-490 
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§ 448  2020/3 Id  
 

Val av protokolljusterare 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen utser Peter Högberg (S), att jämte ordförande Jacob Käll (C), justera 
dagens protokoll. 
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§ 449  2020/8 Id  
 

Fastställande av dagordning 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen fastställer dagordningen för dagens sammanträde. 
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§ 450  2020/10 Id  
 

Aktuellt inom näringslivet 
 

Sammanfattning 
Utvecklingschef Thomas Svärd rapporterar. 
 
Företagsbesök 
 Samtliga inställda antingen av oss eller av kund – kommer försöka hålla dem digitalt om 

möjligt 
 
Övriga näringslivskontakter 
 Vimmerby Tillsammans möten fortsätter i digital form – 8-12 företag representerade var 

gång 
 Vimmerbytillsammans.se har gått igång med Adventskalender – bra gensvar från 

företagen att vara med 
 Dagliga kontakter med handelsföretag – ganska spritt utfall så här långt: vissa under 

föregående år; vissa på budget; vissa nöjda och över budget; verkar som kampanjen 
”handla lokalt” har tagits emot på bra sätt; syns tydligt i sociala medier 

 Presentkort via Vimmerby Handel: förra veckan uppnåddes samma volym som för hela 
december 2019; räknar med en dubblering jämfört 2019 

 
Presentkorten från kommunen har fungerat mycket bra. 1 676 utskick via epost; den 15 dec 
hade 2 980 presentkort aktiverats; 106 valda butiker får pengar inom 14 dagar (ambition); 384 
kollegor ytterligare får gåva denna vecka (vikarier). 
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§ 451  2020/11 Id  
 

Utvecklingsavdelningen informerar 
 

Sammanfattning 
Utvecklingschef Thomas Svärd sammanfattar. 
 
 Fabriken möter sina ungdomar via olika aktiviteter på Instagram: fabrikenvimmerby; 

bland annat har de sin egen adventskalender. 
 Kulturskolan har också sin egen adventskalender med olika aktiviteter och uppmaningar/ 

utmaningar och undervisning på distans; sök på Instagram - kulturskolanvimmerby 
 Utvecklingsavdelningen/fritid/folkhälsa: försöker få våra invånare att spontanaktivera sig;  

det gör vi genom några inspirerande filmer från Djursdalarundan, Brantestads Natur-
runda, Lunchslingan och några till 
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§ 452  2020/12 Id  
 

Samhällsbyggnadsavdelningen informerar 
 

Sammanfattning 
Samhällsbyggnadschef Andreas Horste summerar läget. 
 
Investeringar 2020 
 Vimarskolan, teknik och ytskikt H-huset, klart 11 mkr 
 Brandstationen, ombyggnad och tillbyggnad, klart Q1 2021, 8 700 + 750 tkr 
 Krönsmon infart TV, klart 6,5 mkr (9,5 mkr-3 mkr Regionen) 
 Södra Vi fsk: 2 avd, nytt tillagningskök samt renovering av bef lokaler, 4,9 mkr 
 Ishallen, etapp 2: Ventilation och Brand, klart 4,5 mkr 
 Nybble, 4,1 mkr 2020, klart 2021 Q2 4,5 mkr 
 Asfalteringsprogram, 3,9 mkr, utökat 2020, minskat 2021 
 Krönsmon gatunät, 3,7 mkr; väntar fortfarande på besked från länsstyrelsen, vi har tagit 

upp frågan med högsta ledningen om vårt behov av en mer transparent dialog 
 Kulturskolan, invändigt, klart 2,6 mkr 
 AL, upprustning ytskikt, klart 2,5 mkr 

 
Övrigt 

 Gymnasieluncher, nyttjandegrad ca 60 % 
 Vimarskolan 7-9, kylda matportioner ca 50 % 
 Räkenskapssammandrag samhällsbyggnadsavdelningen -> SCB (Fastighet/Lokalvård/ 

Räddningstjänst/Gata/Park); vår kontering behöver ses över då vi inte ligger helt i linje 
med SCB; viktigt för jämförelser med andra kommuner  

 Krönsmon, köp och option (händer mycket nu) 
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§ 453  2020/13 Id  
 

Arbetsmiljöfrågor i kommunstyrelsen 
 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsens ordförande Jacob Käll (C) summerar läget och pekar på de åtgärder som 
ska slutföras innan arbetsmiljögruppen upplöses: 

 ta fram utbildningspaket inför nya mandatperioden 

 tydliggöra arbetsmiljöorganisationen 

 översyn av styrdokument relevanta för arbetsmiljöfrågor 
 
HR-chef Marie Halldén beskriver kort arbetet med det senare. Översynen är igång och 
identifierar i första läget alla dokument; vad som behöver göras, vad är otydligt, ansvarsfrågor 
för politiken beträffande arbetsmiljön. Marie Halldén exemplifierar behovet av översyn med 
det faktum att nuvarande arbetsmiljöpolicy tillkom 2015. Det finns också en tidplan och var 
de olika dokumenten ska beslutas. 
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§ 454  2020/175 Id  
 

Corona/Covid-19 
 

Sammanfattning 
Kommundirektör Carolina Leijonram lämnar sin rapport i samband med krisledningsnämn-
dens sammanträde som följer omedelbart efter kommunstyrelsens möte. 
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§ 455  2020/14 Id  
 

Kommundirektören informerar 
 

Sammanfattning 
Kommundirektör Carolina Leijonram sammanfattar. 
 
 En sammanfattning med föreslagna prioriteringar har skickats ut efter utvecklingsrådet 

den 2 sep; arbetet fortskrider med andra delar för att får ihop en helhetsbild 

 Visionsarbetet fortsätter med stöd av Markus (byrå); ambitionen är att något konkret ska 
finnas efter nyår; viktigt att visionen blir kommunicerbar 

 En mycket meriterad sökande till tjänsten som stadsarkitekt valde att tacka nej; avvaktar 
med ny ansökningsomgång; en hemvändare har anställts som efter nyår ska ta tag i ÖP-
processen (dock inte i rollen stadsarkitekt) 

 Pågår livlig diskussion i länet om Räddningstjänstens organisation 

 Tidigare ekonomichefen Mattias Karlsson har nu slutat; nuvarande t f ekonomichefen 
Håkan Ilestrand kommer att lämna över till Eric Carlsson från One Partner Group som 
vann upphandlingen angående nu interimslösning; rekryteringen av nu ekonomichef är 
igång och förhoppningen är att de första intervjuerna ska kunna ske i slutet av januari 
2021 

 Länsstyrelsen bjuder återkommande in många olika myndigheter inklusive kommuner; 
samtalen handlar om civilt försvar, krisberedskap etc; Vimmerby behöver växla upp detta 
arbete 

 ITSAM: förbundsdirektör Mattias Robertsson Bly slutar sin tjänst; Carolina Leijonram 
sitter med i rekryteringsgrupp; Robert Bredberg, kommunchef i Åtvidaberg tar tillfälligt 
över ledarskap för ITSAM 

 2020 har varit ett mycket speciellt år och inneburit en stor belastning för många; chefer i 
strategisk ledningsfunktion har normalt ingen övertid, men nu har vissa så mycket tid att 
ledighet timma för timma kommer att medges 
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§ 456  2020/191 Id  
 

Utökning av borgensförbindelse för Kommunalförbundet ITSAM 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att 

1. bevilja kommunalförbundet Itsam rätten att via beslut i direktionen uppta lån om 
maximalt 21 mnkr för finansiering av investeringar. 

2. såsom för egen skuld ingå borgen om 21 mnkr, jämte därpå löpande ränta och kostnader 
för kommunalför-bundet Itsams låneförpliktelser avseende datorer och mobiltelefoner. 

3. ingen kommunal borgensavgift ska tas ut från kommunalförbundet Itsam. 
 

Sammanfattning 
Från ITSAM-direktionens protokoll 2020-10-29, § 49: 
 
Direktionen beslutade 2019-11-26 § 52 att föreslå medlemskommunernas 
kommunfullmäktige att nuvarande borgensåtagande utökas med 40 Mkr för att totalt uppgå 
till 70 Mkr. Syftet med det utökade borgensåtagandet är att möjliggöra inköp av datorer 
istället för leasing. 
 
Samtliga kommuner utan Kinda kommun valde att inte godkänna direktionens förslag 
gällande utökning av borgensförbindelse. Priset för datorer kommer kunna justeras ner från 
och med 2021 om Itsam äger datorerna. Då ägs tillräckligt stor andel av datorerna av Itsam för 
att få genomslag. 
 
På grund av försämrade villkor där Itsam får betala en månad extra i snitt görs idag en förlust 
på leasade datorer. 2020 kompenseras detta av de datorer som Itsam köper under året. Leasing 
kommer framöver kräva höjda priser. 
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Direktionens sammanträde 2020-06-11 

Utifrån den uppkomna situationen då en gemensam borgensförbindelse inte godkändes i 
Kinda kommun beslutade direktionen (§28) att fastställa två olika alternativ i prislistan 
gällande datorer 2021. Medlemskommunerna kommer kunna välja antingen Itsams 
investeringsleasing eller Itsams externa leasing. 
 
Prisskillnaden mellan dessa alternativ kommer vara på cirka 15 procent. På totalen skiljer det 
sig alltså cirka 2 500 000 per år mellan alternativen för 2021. 
 
Som ett led i att likrikta och kostnadseffektivisera kommunernas verksamheter inom området 
mobiltelefoni, har Itsam fått i uppdrag att komma med förslag på att samordna, drifta och 
supportera mobiltelefonerna så att de följer samma förfarande som datorer och iPads.  
 
Direktionen beslutade (§ 26) att, likt hanteringen av datorer, fastställa två olika alternativ 
i prislistan gällande mobiltelefoni 2021. Även här kommer kommunerna kunna välja på 
Itsams investeringsleasing eller Itsams externa leasing. 
 
Borgensåtagande 

För att Itsam ska kunna möjliggöra investeringsleasing och därmed följa direktionens beslut 
2020-06-11 § 26 samt § 28 krävs fortfarande ett borgensåtagande från de kommuner som 
kräver detta alternativ. På inrådan från Kommuninvest kan en sådan leasing delas upp mellan 
medlemskommunerna utifrån respektive kommuns andel av den totala investeringen. 
 
Beslutsunderlag från ITSAM:s direktion ligger till grund för ärendet. 
 
ITSAM:s förbundsdirektör Mattias Robertsson Bly och Vimmerby kommuns t f ekonomichef 
Håkan Ilestrand deltar och kompletterar informationen till kommunstyrelsen. 
 
Håkan Ilestrand gör bedömningen att de 21 mnkr som utgör låneram för Vimmerby kommun 
är ett rimligt belopp. 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag kommunstyrelsens arbetsutskott, 2020-12-01, § 141 
Utökning av borgensförbindelse för Kommunalförbundet ITSAM 
Kommunchefsberedningsens sammanträde 2020-10-14 § 58 
Beslutsunderlag borgensåtagande Itsam Vimmerby, id KS 2020.3703 
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Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige
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§ 457  2020/497 Id  
 

Kommunstyrelsens styrkort och verksamhetsmål 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att fastställa styrkort och mål för 2021 inom 
kommunstyrelsens ansvarsområde. 
 

Sammanfattning 
Enligt tjänsteskrivelsen daterad 2020-08-14, framför ekonomichef Mattias följande: 
 
Med anledning av Covid-19 och följdverkningarna inom de kommunala verksamheterna och 
hela världsekonomin har budgetarbetet fått flyttats framåt i tid och själva upplägget skiljer sig 
därmed från tidigare år. Förutsättningarna har dessutom blivit mer osäkra vad gäller 
befintliga- och nya statsbidrag, sysselsättning och kommunernas skatteunderlag.  
 
Den reviderade planen innebär att KF på sitt möte den 16 november 2020 fastställer ramar, 
finansiella mål och skattesats men inte de så kallade detaljbudgetarna för nämnderna. 
 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelseförvaltningens styrkort och förvaltningsmål, id: 220767 
Tjänsteskrivelse: Kommunstyrelseförvaltningen styrkort, mål och taxor och avgifter, 2020-
09-24, id KS 2020.2715 
 

Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige
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§ 458  2020/553 Id  
 

Kommunstyrelsens budget 2021 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen antar sin detaljbudget för 2021, id 220232 
 

Sammanfattning 
Respektive avdelningschef har utifrån givna ramar arbetat fram en detaljbudget för 2021 (se 
bilaga). 
 
Detaljbudgeten håller sig inom tidigare av kommunfullmäktige fastställd budgetram.  
 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse - KS budget 2021, id 220712 
KSF – Budget 2021, id 220232 
Protokollsutdrag: kommunstyrelsens arbetsutskott, 2020-11-03, § 127 
 

Beslutet skickas till 
kommunstyrelseförvaltningens avdelningar

16S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 6
64

d7
f6

a-
d8

81
-4

54
8-

8b
55

-7
ad

58
81

b2
de

d



Sammanträdesprotokoll 
 
 
 
 
 

 
Kommunstyrelsen 

Datum  
2020-12-15 

 

 
 

 

 
 
 
 
§ 459  2020/167 Id  
 

Budgetberedning 2021 med plan 2022-2024 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att: 

1. Anta förslag till budget 2021 enligt föreliggande förslag 

2. Anta förslag till fördelningen av nämndernas driftsramar 2021 vilket innebär att 
nettokostnaderna budgeteras till -1031,3 mnkr. 

Fördelning enligt nedan: 

Kommunstyrelsen 205,9 
Barn- och utbildningsnämnden 365,6 
Socialnämnden 399,9 
Miljö- och byggnadsnämnden 8,6 
Överförmyndare i samverkan 2,1 
Revisionen 0,9 
Valnämnden 0,1 
Centralt löneanslag 28,4 
Pensioner 24,1 
Kalkylerade kapitalkostnader 41,9 
Avskrivningar 34,0 
Oförutsedda medel 3,7 

3. Anta förslag på total finansiering till 1042,0 mnkr. 
Fördelning enligt nedan: 

Skatter och statsbidrag 1013,6 
Extra statsbidrag 18,4 
Finansnetto 10,0 
 
4. Anta förslag på investeringsram 2021 till 80 mnkr, varav 50 mnkr ska självfinansieras och 

30 mnkr finansieras med lån (Nybble). 

5. Anta förslag på årets resultat till 10,7 mnkr. 
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6. Anta förslag till tre finansiella mål för bedömning av god ekonomisk hushållning: 
 Vimmerby kommuns resultat ska uppgå till minst 1 procent av skatter och generella 

statsbidrag. 
 Vimmerby kommuns låneskuld ska långsiktigt bli lägre. 
 Självfinansieringsgraden av Vimmerby kommuns investeringar ska över en 

mandatperiod uppgå till 100procent med undantag av särskilt utpekade 
investeringsprojekt. 

 
(S) och (V) deltar inte i beslutet. 
 

Sammanfattning 
Vimmerby kommun redovisar för året 2019 ett resultat på 22,3 miljoner kronor.  
 
Budgetberedningen har arbetat fram ett förslag till budget för 2021 och plan 2022-2023. 
Förslaget innebär en oförändrad skattesats. I samband med KF § 132 2020-11-16 fick 
nämnderna i uppdrag att återkomma med nämndplaner som kommunstyrelsen ansvarar för att 
sammanställa till ett samlat dokument. 
 
T f ekonomichefen Håkan Ilestrand understryker att budgeten för 2021 är inom de av 
kommunfullmäktige beslutade ramarna; att det är en rimlig budget, även om socialnämnden 
flaggat för vissa orosmoln; att det på finanssidan är försiktig budget med avseende på ränta.  
 
Håkan Ilestrand, konstaterar att investeringsramen för 2021 också är rimlig, men gör också 
medskicket att budgetprocessen måste ses över liksom framtida investeringar och investe-
ringstakt måste stämmas av mot ekonomi och lånemöjligheter. 
 
Ny t f ekonomichef Erik Carlsson presenterar sig kort för kommunstyrelsen. 
 

Beslutsunderlag 
Budget 2021 med plan 2022-2023, id 220771 
Tjänsteskrivelse: Budget 2021, id 220762 
Protokollsutdrag: Kommunfullmäktige, 2020-11-16, § 132 
Protokollsutdrag; Kommunstyrelsen, 2020-10-27, § 400 
 

Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige
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§ 460  2020/563 Id  
 

Granskning av registerkontroll inför anställning inom skola, barnomsorg och 
LSS-verksamhet 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen godkänner samhällsbyggnadsavdelningens förslag till svar att skickas till 
revisorerna. 
 

Sammanfattning 
Kommunen har idag avtal med externa utförare och i avtalen finns krav på uppvisande av 
registerutdrag men det finns idag ingen inplanerad uppföljning.  
Samhällsbyggnadsavdelningen avser att under 2021 införa stickprover mot externa utförare 
för att kontrollera deras åtagande.  
 
Frågor som ska besvaras 
I granskningen av registerkontroll utförd av KPMG rekommenderar man att kommunstyrelsen 
tillser att stickprov på de externa utförarna utförs för att kontrollera att dessa fullföljer sina 
åtaganden i enlighet med avtal. 
 
Förslag på svar: 

Samhällsbyggnadsavdelningen kommer med start 2021 kräva årlig redovisning av hur våra 
externa utförare sköter sina registerkontroller utifrån gällande avtal. 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse: Remissvar samhällsbyggnadsavdelningen, Granskning av registerkontroll 
Granskning av registerkontroll inför anställning inom skola, barnomsorg och LSS-verksamhet 
Missiv - Granskning av registerkontroll inför anställning inom skola, barnomsorg och LSS-
verksamhet 
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Beslutet skickas till 
kommunens revisorer
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§ 461  2013/165 Id  
 

Samverkan med Leader Astrid Lindgrens Hembygd programperioden 2021-
2027 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att 

1. fortsätta samverka med föreningen Astrid Lindgrens Hembygd kring lokal 
landsbygdsutveckling genom leadermetoden 

2. medverka till att utforma den strategi och budget som ska gälla från 2023 (förväntad start) 
samt ansökan som slutligen ska skickas till Jordbruksverket 

3. frågan om tilläggsfinansiering för år 2022 med 116 160 kronor hanteras i beredningen av 
2022 års budget 

 

Sammanfattning 
Innevarande programperiod samverkar Astrid Lindgrens Hembygd med Oskarshamn, 
Högsby, Hultsfred, Vimmerby, Nässjö och Eksjö kommuner kring landsbygdsutveckling 
genom Leader inom EU:s landsbygdsprogram, med en budget för området på 34 miljoner 
kronor och där medfinansieringen från kommunerna utgör 33 procent av budgeten.  

EU:s programperiod går nu mot sitt slut och det är dags att förbereda för det fortsatta arbetet. 
Kommande programperiod, 2021 – 2027 är kraftigt försenad och kommer med största 
sannolikhet ej att påbörjas förrän tidigast 2023.  

Jordbruksverket har informerat om att minst 5 procent av landsbygds-programmets budget 
kommer att reserveras till det fortsatta leaderarbetet och att det även fortsättningsvis kommer 
att krävas offentlig medfinansiering från partnerskapet (t ex kommuner och regioner). 

Utvecklingsavdelningen föreslår kommunstyrelsen att fortsätta samverka med föreningen 
Astrid Lindgrens Hembygd kring lokal landsbygdsutveckling genom leadermetoden. 
Utvecklingsavdelningen anser att Vimmerby kommuns utvecklingsarbete (SLUS) har 
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möjligheter att växla upp arbetet med stärkt lokal attraktionskraft via samarbete med 
föreningen Astrid Lindgrens Hembygd. 
 
Finansiering 
Finansieringen sker inom budgetram och tas med inför budgetplanering inför 2022. 
 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse: Inriktningsbeslut Astrid L Hembygd 2021-2027, id 220601 
 
 
Beslutet skickas till 
Föreningen Astrid Lindgrens hembygd 
Utvecklingsavdelningen 
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§ 462  2020/271 Id  
 

UNIKA-projektet 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att 
1. Vimmerby kommun ansluter sig till UNIKA-projektet och medfinansierar detsamma med 

motsvarande 2 kr/invånare 
2. inte lägga/redovisa särskilda arbetstimmar i projektet, utöver det kommunen gör inom 

ramen för Tillväxtverkets projekt 
 
Reservationer 
(S) och (V) reserverar sig mot beslutet. 
 

Sammanfattning 
Kultur- och fritidsutskottets protokoll 2020-11-02, § 112 
 
Under ärendet om UNIKA-projektet deltar Jacob Käll (C). Örjan Molander Kalmar läns 
museum och Fredrik Wiebert Kalmar kommun deltog via videokonferensmöte för att 
informera om UNIKA-projektet d v s Unika historiska Kalmar län. Projektet bygger vidare på 
ett gammalt UNIKA-projekt för Öland och ska nu omfatta hela Kalmar län. Projektägare är 
Kalmar kommun och Kalmar läns museum. Partners är kommuner, organisationer, 
destinationsbolag och hembygdsrörelse. Kort beskrivet är projektets övergripande mål är att 
kulturarvet ska vara samordnat och synliggjort. Utvecklingen av kulturarvet ska ge länet 
attraktivitet och små och medelstora företag ska öka sin konkurrenskraft. Projektperioden är 1 
januari 2021 till 28 februari 2023, men projektet smygstartade redan i september 2020. 
 
Mönsterås kommun har tackat nej till att delta i projektet och svar inväntas från Vimmerby 
kommun. Medfinansiering för att delta i projektet är cirka 2 kr per år och invånare. 
Arbetsinsats 80-120 timmar per år och aktör. Det kommer inte krävas av aktörerna att 
återrapportera tidsinsatsen. 
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Kultur- och fritidsutskottet beslutade vid sitt sammanträde 2020-09-07 att föreslå kommun-
styrelsen att besluta att tacka nej till erbjudandet om att delta i det 3-åriga projektet Unika 
historiska Kalmar län, med anledning av att budget samt personella resurser för deltagande 
saknas. 
 
Ärendet om Vimmerby kommuns deltagande i projektet har återremitterats från kommun-
styrelsen till utvecklingsavdelningen för utredning av tidsåtgång för kommunens tjänstemän 
för att delta i projektet.  
 
Vid dagens redogörelse och utifrån de kontakter som utvecklingsavdelningen har haft med 
projektet framgår att kommunens arbetsinsats är 80-120 timmar per år. 
 

Kommunstyrelsens protokoll 2020-09-29, § 356 

Under våren fick samtliga kommuner i Kalmar län ett erbjudande från Region Kalmar län om 
att kunna få delta i det treåriga projektet Unika historiska Kalmar län. Under sommaren har ett 
mer officiellt erbjudande kommit. 
 
Projektet har föregåtts av det treåriga projektet Unika historiska Kalmar Öland, som Kalmar, 
Borgholm och Mörbylånga kommuner genomfört och som avslutats sommaren 2020. Syfte 
har varit att skapa en struktur för långsiktigt samarbetet för att lyfta kulturarvet. Förutom de 
tre kommunerna så har Kalmar läns museum, Statens fastighetsverk, Länsstyrelsen Kalmar 
län, Linnéuniversitetet och Region Kalmar län ingått i samarbetet. Kalmar kommun har varit 
projektägare. 
 
Nu har länets samtliga kommuner fått erbjudande om att vara med i ett nytt treårigt 
samverkansprojekt – Unika historiska Kalmar län. Projektägare är Kalmar kommun och 
Kalmar läns museum i samverkan med Region Kalmar län.  
 
Tanken är att skapa en ännu tydligare koppling mellan besöksnäring och kulturarv/kulturmiljö 
och att lyfta och synliggöra kulturarvet/ kulturmiljön. Samverkan och nätverk framhålls. De 
primära målgrupperna är små och medelstora företag inom kulturarvs- och besöksnäringen 
samt andra relevanta aktörer inom kulturarv. 
 
Inledningsvis fanns inte mycket information om vad som skulle göras i projektet vilket gjort 
det svårt att greppa och ta ställning till. Vid förfråga under augusti månad om en beskrivning 
över en mer innehållsmässigt konkretiserad plan för projektet inkom exempel på vad som 
kunde komma att genomföras. Bland exemplen nämns paketering av kulturarvet efter teman, 
kurser i att lära sig skriva encyklopediskt, studiebesök, utbildning i affärsutveckling för 
företag, kompetensutveckling utifrån behov, pysselguider, trycksaker med mera. 
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Vid dags datum (2020-09-01) så har följande kommuner tackat ja till att vara med i projektet: 
Kalmar, Emmaboda, Torsås, Oskarshamn, Nybro, Hultsfred och Västervik. En kommun har 
tackat nej och det är Mönsterås som väljer prioritera egna kulturaktiviteter. Besked väntas 
från: Borgholm, Mörbylånga, Högsby och Vimmerby. Av övriga tillfrågade aktörer saknas 
svar från Ölandsturism, Riksantikvarieämbetet, Kalmar läns hembygdsförbund, Ölands 
hembygdsförbund. Destination Kalmar har tackat ja. Länsstyrelsen och Linnéuniversitetet har 
indikerat positivt svar. Statens Fastighetsverk har tackat nej. 
 
Finansiering 
Det treåriga projektets ambition är att ansöka om medel till ett EU-finansierat projekt som 
sträcker sig från 1 januari 2021 till 28 februari 2023. Övrig finansiering ska de kommuner 
som väljer att delta finansiera tillsammans med övriga aktörer som t.ex. Kalmar läns museum, 
Region Kalmar län med flera. 
 
Totalbudgeten som presenteras är 3 år x 2 718 000 kr, totalt 8 154 000 kr om alla kommuner 
och övriga tillfrågade tackar ja till att delta. 
 
Om Vimmerby kommun väljer att delta i projektet blir kostnaden för kommunens 2 kr per 
invånare per år - 31 000 kr per år, totalt 93 000 kr. Utöver det tillkommer arbetsinsats på 80-
120 arbetstimmar per år.  
 
I nuläget finns ingen budget för detta. Därför föreslås kultur- och fritidsutskottet att tacka nej 
till att delta i projektet, då ekonomiska insatser behöver prioriteras i den egna kommunens 
arbete. 

 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen tackar nej till erbjudandet om att delta i det 3-åriga projektet Unika 
historiska Kalmar län, med anledning av att budget samt personella resurser för deltagande 
saknas. 
 
Ola Gustafsson (KD) påpekar att förslaget till beslut inte kommer från kultur- och fritids-
utskottet som däremot svarat på kommunstyrelsens återremiss angående förväntad 
arbetsinsats i projektet: ”Tidsåtgången för deltagande i UNIKA-projektet är cirka 80-120 
timmar/år och aktör, samt att det inte finns något krav på tidredovisning för kommunens 
insats.” 
 
Jacob Käll (C) föreslår att kommunstyrelsen beslutar att 
 
1. Vimmerby kommun ansluter sig till UNIKA-projektet och medfinansierar detsamma med 

motsvarande 2 kr/invånare 
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2. inte lägga/redovisa särskilda arbetstimmar i projektet, utöver det kommunen gör inom 
ramen för Tillväxtverkets projekt 

 

Beslutsgång 
Ola Gustafsson (KD) yrkar bifall till Jacob Källs förslag. 
 
Peter Högberg (S) och Helen Nilsson (S) yrkar på att Vimmerby kommun ska delta fullt ut i 
projektet och att det finansieras via kommunstyrelsens medel för oförutsett. 
 
Lars Johansson (V) yrkar på att Vimmerby kommun deltar i projektet som tidigare. 
 
Ordförande ställer förslagen från (S) och (V) om fortsatt fullödigt deltagande i projektet mot 
Jacob Källs (C) förslag och finner att kommunstyrelsen bifaller det senare. 
 
Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag KFU 2020-11-02, § 112 UNIKA-projektet 
Protokollsutdrag kommunstyrelsen, 2020-09-29  § 356 UNIKA-projektet 
Protokollsutdrag KFU 2020-09-07  § 91 UNIKA-projektet 
Ansökan Unika historiska Kalmar län slutversion 
Bilaga Hållbarhet Unikaprojektet 
Kompletteringar Unikaprojektet 
Reviderad aktivitetsplan Unikaprojektet 201414 
Reviderat organisationsschema Unikaprojektet 
Reviderad totalbudget Unikaprojektet 
 
Beslutet skickas till 
Administrativa avdelningen 
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§ 463  2020/124 Id  
 

Kulturgarantin för barn och unga i Vimmerby kommun 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att 

1. ställa sig bakom revideringen av Kulturgarantin 2018-2019, enligt de angivna rättelserna. 

2. ställa sig bakom förslaget att nuvarande Kulturgaranti från 2018-2019, med dagens 
revideringar, ska gälla till och med 2022. 

3. ställa sig bakom förslaget att Kulturgarantin i fortsättningen ska uppdateras inför varje ny 
mandatperiod. 

Sammanfattning 
2009 infördes Kulturgarantin för barn och unga i Vimmerby kommun. Kulturgarantin är en 
överenskommelse mellan barn- och utbildnings-förvaltningen och dåvarande kultur- och 
fritidsförvaltningen. Idag ligger samtliga kultur- och fritidsförvaltningens delar i Kultur-
garantin under kommunstyrelseförvaltningens ansvar. Kulturgarantins syfte var att garantera 
samtliga barn och ungdomar från förskolan till och med gymnasiet minst en kulturupplevelse 
per år. 

Inför 2016 genomfördes förändringar av budget samt organisation, vilket innebar att utbudet 
förändrades och vissa delar av Kulturgarantin försvann på grund av besparingar. 2018 gjordes 
en revidering av Kulturgarantin anpassad efter förändringarna. 

Under våren 2020 har styrgruppen för skola och kultur diskuterat Kulturgarantin. Bland annat 
har rättelser gjorts av inaktuella uppgifter, samt att gruppen föreslår att Kulturgarantin ska 
gälla för en hel mandatperiod och inte per läsår. Kulturgarantins innehåll anpassas varje läsår 
efter det utbud och de önskemål som råder. 

Tjänsteskrivelsen om revideringen av Kulturgarantin har skickats till barn- och utbildnings-
nämnden för yttrande. Barn- och utbildningsnämnden ställde sig bakom revideringen av 
kulturgarantin vid nämndssammanträdet 2020-10-21. 
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Styrgruppen för Skola-Kultur efterlyser en politisk diskussion om vilken ambitionsnivå och 
vilka resurser en framtida Kulturgaranti ska ha i Vimmerby kommun. 

I styrgruppen för Skola-Kultur sitter förutom Eva Johansson, verksamhetschef förskola, 
Josephine Svensson, rektor årskurs 7-9 på Astrid Lindgrens skola samt Jennie Leander Lilja 
kulturskolechef och danspedagog på Vimmerby Kulturskola. Som adjungerande till gruppen 
finns även Cornelia Lindgren, intendent på Astrid Lindgrens skola, i egenskap av ansvarig för 
ansökningarna till Skapande skola och Skapande förskola. 
 
Beslutsunderlag 
Kulturgarantin Vimmerby kommun t o m 2022, reviderad 2020 
Tjänsteskrivelse: Revidering av Kulturgarantin för barn och unga, id KS 2020.3436 
 
Beslutet skickas till 
Administrativa avdelningen 
Barn, och utbildningsförvaltningen 
Utvecklingsavdelningen
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§ 464  2020/620 Id  
 

Kulturskolan - avgift 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att delegera till kultur- och fritidsutskottet att ta beslut i frågan om 
avgifter för Kulturskolan. 
 

Sammanfattning 
Protokoll krisledningsnämnden 2020-12-07, § 12: 
 
Lars Johansson (V) lyfter frågan om Kulturskolans avgifter.  
 
Lars Johansson har nåtts av frågor kring Kulturskolan och i vilken mån det är lönt att anmäla 
sig till nästa termin. Kulturskolan har också varit delvis nedstängd till följd av covid-19. 
 
Tveksamheterna kring skolans verksamhet skulle kunna leda till ett elevtapp. 
Lars Johansson menar också att en avgiftsfri Kulturskola alternativt sänkta avgifter skulle 
vara en god gest. 
 
Nämnden diskuterar frågan och är enig om att ta frågan vidare för utredning och senare beslut 
på utskottsnivå 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: Krisledningsnämnden, 2020-12-07, § 12 
 

Beslutet skickas till 
kommunstyrelsens arbetsutskott
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§ 465  2020/270 Id  
 

Hur hjälper vi föreningslivet med anledning av Covid-19 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att:  

1. Medel som inte nyttjas i den riktade potten för covid-19 stöd till föreningslivet, ca 782 
000 kr, förs över till 2021 för en ny ansökningsomgång under våren.  

2. Inte bevilja någon hyresbefrielse eller hyresreducering till föreningar i kommunens 
idrottsanläggningar. 

 

Sammanfattning 
Ansökningar akut stöd med anledning av covid-19 omgång 2  
Den 30 oktober skickades ett andra ansökningsförfarande ut till Vimmerby kommuns 
föreningsliv med anledning av de konsekvenser som pågående pandemin skapar. Stödet har 
även vid detta ansökningstillfälle bedömts utifrån vilka föreningar som lider stora ekonomiska 
förluster, och som riskerar att få lägga ner sin verksamhet i närtid, i det fallet stöd från 
Vimmerby kommun skulle utebli. Föreningarnas ansökan skulle innefatta perioden 1 juli – 31 
december.  
 
Utvecklingsavdelningen har fått in 10 stycken ansökningar, om totalt 1 481 401 kr.  
 
Föregående ansökningsomgång beslutade kultur- och fritidsutskottet om principer som skulle 
gälla för beslut vid första ansökningstillfället. Denna omgång är de ansökta beloppen högre 
där utvecklingschefens delegation eventuellt inte täcker in utan att beslutet i de fallen måste 
fattas av kultur- och fritidsutskottet.  
 
Föregående ansökningsomgång fick de föreningar som då beviljades stöd 50 % av ansökt 
summa. Vid denna omgång gör utvecklingsavdelningen bedömningen att föreningarna 
befinner sig i olika ekonomiska situationer och därför förslagsvis bedöms individuellt i denna 
beslutsomgång.  

30S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 6
64

d7
f6

a-
d8

81
-4

54
8-

8b
55

-7
ad

58
81

b2
de

d



  

Sammanträdesprotokoll 
 
 
 
 

 
Kommunstyrelsen 

Datum  
2020-12-15 

 

 
 

 
De föreningar som i ansökningarna bedömts ha stora ekonomiska problem har fått 
kompletterande frågor kring likviditeten i föreningen, vilket lagt grund för den individuella 
bedömningen. Enligt utvecklingsavdelningens förslag innebära att utbetalning av stöd 
omgång två landar på en total summa om 158 657 kr samt 14 000 kr som tidigare beslutats 
akut på delegation av utvecklingschefen.   
 
De föreningar som föreslås ges avslag grundas på att konsekvenserna inte bedöms så 
allvarliga att det i nuläget hotar föreningens fortsatta verksamhet i närtid.  
 
Flytta över medel till 2021 
Pandemin är långt ifrån över. När Vimmerby kommun tillsatte potten för riktat stöd till före-
ningslivet antogs det att det var under 2020 som medlen behövdes. Nu ser vi att utvecklingen 
tyvärr går åt fel. Utvecklingsavdelningen gör därför bedömningen att fortsättningsvis hushålla 
med de tillsatta medlen och enbart bevilja stöd till de föreningar som är i störst behov. Detta 
för att även under 2021 kunna fördela stöd till föreningar som har det fortsatt svårt.   
 
För att kunna erbjuda ett bredare ekonomiskt stöd skulle ett eventuellt tillskott behövas för att 
möjliggöra detta.   
 
Utvecklingsavdelningen föreslår, utefter förutsättningar vi vet om idag, att 782 000 kr 
(ursprungliga samverkansfonden) förs över till 2021. Detta förutsatt att utskottet beviljar stöd 
i omgång två utefter vad utvecklingsavdelningen har föreslag. Om beslutet är ett annat kan 
föreslagen summa att föra över till 2021 komma att justeras. 
  
Hyresbefrielse eller hyresreducering  
Utvecklingsavdelningen har både skriftligt och muntligt mottagit önskemål om hyresfritt 
alternativt hyresreducering på fler av kommunens idrottsanläggningar. Detta skulle kunna 
vara en möjlig insats för att stötta föreningslivet i pandemin.  
 
Att erbjuda hyresfritt eller hyresreducering skulle i dessa fall stötta föreningarna med 
minskade kostnader och skapa möjligheter till oförändrad verksamhet, förutsett att 
restriktioner och förordningar tillåter det. Detta skulle vara en välkommen stödinsats för den 
kategori av föreningar som hyr in sig i kommunala anläggningar.  
 
Vad som bör tas i beaktande om ett sådant beslut skulle fattas är att intäkter som kommunen 
räknat med uteblir, vilket i pengar skulle landa in på ca 500 000 kr. Denna summa innefattar 
enbart idrottsanläggningar som ligger under kommunstyrelseförvaltningens ansvar. Utöver 
dem har vi alla kommunens idrottshallar som barn- och utbildningsförvaltningen ansvarar 
över.  Utvecklingsavdelningen ser att det skulle kunna vara ett möjligt stöd, men ser  

31S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 6
64

d7
f6

a-
d8

81
-4

54
8-

8b
55

-7
ad

58
81

b2
de

d



  

Sammanträdesprotokoll 
 
 
 
 

 
Kommunstyrelsen 

Datum  
2020-12-15 

 

 
 

samtidigt hur det skulle öka klyftorna för de föreningar hyr in sig i kommunala anläggningar 
kontra de som äger eller driftar egna anläggningar, som oavsett denna stödinsats fortsatt 
skulle ha oförändrade driftskostnader om de inte får kommunalt stöd. 
 
Skulle ett stödpaket med hyresfria månader eller reducerad hyra/taxa beslutas anser 
utvecklingsavdelningen i det fallet att de föreningar som får stöd genom en sådan insats inte 
kan eller bör beviljas i lika hög utsträckning vid ansökningar om stöd ur den kontanta potten. 
Ett sådant beslut skulle å ena sida innebära uteblivna intäkter för Vimmerby kommun,  
å andra sidan en värdefull stödinsats för föreningslivet och totalt sett ett större stöd i kronor  
att ”fördela” till föreningslivet.  
 
Då det skulle vara svårt att få en rättvis fördelning av stödinsatser till föreningslivet utifrån 
både kontant sökbart stöd och hyresreduceringar, gör utvecklingsavdelningen den samlade 
bedömningen att avslå eventuella ansökningar om hyresfritt eller hyresreducering. Att dessa 
föreningar istället erbjuds möjligheten att kunna eftersöka dessa vid ansökningar av covid-19 
medlen. På så vis har föreningar lika förutsättningar oavsett om de hyr in sig på en kommunal 
anläggning, har hyreskostnader hos en privat aktör eller har kostnader för driften på en egen 
anläggning. Möjligtvis att ett tillskott till den riktade potten för 2021 skulle vara att föredra 
för att verkligen kunna möta upp behovet som efterfrågas i stöd från föreningslivet, oavsett 
om vi pratar kontanta stöd eller reducerad hyra/taxa.  
 
Resurser och finansiering 
Inom ramen för stödpaket till föreningslivet. 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: Kultur- och fritidsutskottet, 2020-11-30, § 130 
 

Beslutet skickas till 
Utvecklingsavdelningen  
Ekonomiavdelningen
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§ 466  2019/310 Id  
 

Avtal Vimmerby hockey 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att: 

1. Anta förslaget om hyresavtal med Vimmerby hockey med en summa på 362 tkr årligen 
samt med årlig höjning med KPI, efter justeringar av § 3 och 13. 

2. Avtalet börjar gälla från 2021-05-01. 

3. Nuvarande avtalet förlängs till 2021-04-30. 

 

Sammanfattning 
Bakgrund  
Vimmerby kommun och Vimmerby hockey har 2015-10-22 skrivit ett avtal mellan varandra 
där Vimmerby hockey betalar 250 tkr plus konsumentprisindex årligen till Vimmerby 
kommun. Vimmerby hockey har full ensamrätt på isytan varje vardagskväll samt vid matcher 
på helgerna. De disponerar även lokalerna på markplan i byggnaden och har ensamrätt att 
disponera ytorna på andra våningen. 
 
2019-11-29 sa Vimmerby kommun upp befintligt avtal i och med den omfattade renoveringen 
som genomförts där dialogen nu pågår för att ta fram ett nytt avtalsförslag med Vimmerby 
hockey. I dialogen med Vimmerby hockey har det nya förslaget på avtal tagits emot väl 
bortsett från hyressättningen.  
 
Aktuell situation 
Vimmerby hockey betalar idag en årlig hyra till Vimmerby kommun på cirka 265 tkr, när 
avtalet tecknades 2015 så var summan 250 tkr årligen men har höjts med KPI varje år. 
Vimmerby kommun har under 2019 och 2020 gjort investeringar i ishallen på närmare 18 
mkr.  
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Utvecklingsavdelningen och Samhällsbyggnadsavdelningen har nu räknat på ett utfall av de 
totala kostnaderna för 2021. 2019 betalade Vimmerby kommun 3,4 mkr för ishallen varav 
Vimmerby hockey betalade 262tkr av dessa. Den summan motsvarar 7,7 % av de totala 
kostnaderna Vimmerby kommun hade i ishallen. Vimmerby hockey bedöms av utvecklings-
avdelningen använda hallen ca 50 % vilket innebär att Vimmerby hockey betalar 15,4 % av 
de totala kostnaderna Vimmerby kommun har för ishallen. 
 
2021 bedöms de totala kostnaderna för ishallen att landa på 4,7 mkr för Vimmerby kommun. 
Om Vimmerby hockey fortsatt skall betala 15,4  % av Vimmerby kommuns totala kostnader 
av ishallen så landar den summan på cirka 362 tkr årligen. En höjning med närmare 100 tkr 
årligen för Vimmerby hockey vilket motsvarar en procentuell höjning på cirka 38 %.  
  
Utvecklingsavdelningen har haft flera dialoger med såväl Vimmerby hockey som kultur- och 
fritidsutskottet kring hyreshöjningar i ishallen. Vimmerby kommun och Vimmerby hockey är 
inte överens i hyreshöjningen och Vimmerby hockey vädjar till Vimmerby kommun lägre 
hyreshöjning då de tycker att 38% är en orimlig höjning från nuvarande hyra. Utöver den 
procentuellt stora ökningen har föreningen stora ekonomiska förluster med anledning av 
rådande pandemi.  
 
Utvecklingsavdelningen anser att en hyreshöjning skall göras med tanke på den investering 
som Vimmerby kommun har gjort i ishallen. Vimmerby kommun har idag en subventionsgrad 
på kommunala idrottsanläggningar på mellan 15-25 %, i ishallens fall ligger den på ca 15 %. I 
ett normalläge där en pandemi inte skulle råda hade utvecklingsavdelningen föreslaget en 
hyreshöjning direkt med start från januari 2021. 
 
Idag står vi i ett annat läge där Vimmerby hockey redan under höstsäsongen och fram till 
dagens datum har gjort inkomstförluster på över 1 mkr och har fortsatt dyra utgifter.  
 
Prognosen pekar på förlust på ytterligare 1 mkr fram till årsskiftet. I dagsläget vet vi inte hur 
framtiden ser ut och hur mycket publik hemmamatcharrangemangen kommer kunna ta in på 
arenan. Detta gör att det fortsatt är svårt för Vimmerby hockey att få in inkomster. När ingen 
eller mindre publik ser på matcherna så minskar också intäkterna i övrigt vad gäller försälj-
ning, publikintäkter och sponsring med mera. Eftersom Vimmerby hockey har kontrakterade 
spelare och fasta utgifter med såväl spelararvoden och resor till och från matcher så blir detta 
en ohållbar situation. Den ohållbara situationen drabbar såklart alla hockeyföreningar i 
Sverige och det pågår ständigt debatter kring hur hockeysverige skall lösa pandemisituationen 
ur ett sportsligt perspektiv för att undvika att allt för många föreningar går i konkurs, vilket 
flera föreningar förväntas göra om pandemin fortsätter och statligt stöd inte ges till 
föreningarna. 
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Bedömning 
Utvecklingsavdelningen tycker att Vimmerby kommun bör skjuta fram den tilltänkta 
hyreshöjningen för Vimmerby hockey med tanke på de ekonomiska konsekvenser som 
pandemin ger föreningen. En omvärldsbevakning på andra hockeyklubbar i närområdet visar 
att många kommuner ger hockeyföreningarna olika ekonomiskt stöd för att klara av de 
ekonomiska förutsättningarna under rådande pandemi. Utvecklingsavdelningen anser att på 
grund av pandemins påverkan på föreningen bör Vimmerby kommun inte i nuläget höja hyran 
för Vimmerby hockey utan låta föreningen behålla samma hyra 2021 som de har 2020 men 
med en höjning av årligt KPI. Utvecklingsavdelningen förslår dock att Vimmerby kommun 
och Vimmerby hockey skall komma överens om ett avtal redan nu på 362tkr årligen, avtalet 
skall skrivas på och börja gälla först när pandemin lagt sig och Vimmerby hockey får samma 
förutsättningar som innan pandemin att få in sina regelbundna inkomster framförallt vad 
gäller matchintäkter.  
 
Risker/Konsekvenser för Vimmerby hockey respektive kommunen 
Om Vimmerby kommun och Vimmerby hockey inte kommer överens om ett avtal blir risken 
att Vimmerby kommun inte har någon hyresgäst i ishallen vilket innebär stora ekonomiska 
kostnader för en ishall som till stor del står tom. Skolan har dock sin verksamhet kvar i 
ishallen dagtid. Om Vimmerby hockey inte finns kvar som hyresgäst så kanske det skapar fler 
tillfällen för medborgare att åka skridskor. 
  
För Vimmerby hockeys del så måste de se sig om efter en ny ishall att träna och spela sina 
matcher i alternativt välja att lägga ned föreningen.  
 
Det är därför viktigt för båda parterna att ett avtal tecknas så snart som möjligt. 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: Kultur- och fritidsutskottet, 2020-11-30, § 131 
Nytt avtal Vimmerby hockey, id 220158 
 

Beslutet skickas till 
Utvecklingsavdelningen 
Ekonomiavdelningen 
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§ 467  2020/587 Id  
 

Föra över medel till Vimmerby mötesplatser och biblioteket från 2020 till 2021 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att utvecklingsavdelningen och biblioteket i samverkan får 
använda medel som finns kvar av projektet ”starta eget för nyanlända”, ca 298 000 kr och föra 
över dem till 2021. 
 

Sammanfattning 
2019-12-17 § 423 beslutade kommunstyrelsen att utvecklingsavdelningen och biblioteket i 
samverkan fick använda medel som fanns kvar av projektet ”starta eget för nyanlända” (ca 
700 000 kr) och föra över dem till 2020.  
 
Under 2020 har 250 000 kr av dessa använts för att finansiera en halvtid av tjänsten 
mötesplatssamordnare. Ca 161 000 kr har nyttjats av biblioteket för att utveckla meröppet i 
såväl Södra Vi som Storebro. Båda insatserna börjar ge resultat där vi i dagens datum har två 
nya mötesplatser i Storebro och Södra Vi, där ett bra samarbete kopplat till bibliotekets 
verksamhet är påbörjat och där verksamheterna har funnit synergieffekter samt kompletterar 
varandra på ett bra sätt.  
 
Biblioteket fick ett stöd beviljat från Statens kulturråd på 500 000 kr för att utveckla meröppet 
och från utvecklingsavdelningens samverkansfond tillfördes 250 000 kr för att finansiera den 
andra halvtiden för mötesplatssamordnartjänsten. Dessa tillskott gör nu att det fortfarande 
finns medel kvar vid årets slut, ca 298 000 kr ur de ursprungliga projektmedlen för starta eget.  
 
Då finansiering för en fortsatt tjänst för mötesplatssamordnaren för 2021 ännu inte är löst och 
meröppet inte helt färdigt föreslår utvecklingsavdelningen, i samråd med biblioteket, att de 
medel som inte har använts under 2020 flyttas över och kan nyttjas under 2021. Hur pengarna 
nyttjas sker i dialog mellan utvecklingsavdelningen och biblioteket och som förutsättningarna 
ser ut idag kommer alla medel att användas under 2021. 
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Resurser och finansiering 
De medel som avses finns i det avslutade projektet ”Starta eget för nyanlända” som sedan 
anslagits för Mötesplatssamordning, Mötesplats Storebro samt Sport- och fritidsbibliotek. Vid 
årsskiftet 2020-2021 ca 298 000 kr. 
 
Bedömning 
Utvecklingsavdelningen och biblioteket har förvaltat dessa medel på ett bra sätt under 2020 
vilket har gjort att det fortfarande finns medel kvar. Detta ser utvecklingsavdelningen är en 
bra resurs att kunna föra över till 2021 för fortsatt verksamhet och utveckling av såväl 
Vimmerby Mötesplatser och meröppet på biblioteken. Utvecklingsavdelningens förhoppning 
är dessa medel även ska kunna delfinansiera en fortsättning på mötesplatssamordnartjänsten.  
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: Kultur- och fritidsutskottet, 2020-11-20, § 133 
 

Beslutet skickas till 
Utvecklingsavdelningen 
Ekonomiavdelningen  
Administrativa avdelningen 
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§ 468  2020/589 Id  
 

Trafikbelysning Vimmerby kommun 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att 

1. justera belysningstiderna för trafikbelysningen till följande: 

a. Vardagar: delvis släckt 24-07, övrig tid full belysning efter skymning. 

b. Helger: delvis släckt kl 02-07, övrig tid full belysning efter skymning. 

2. gatukontoret får i uppdrag att titta över trygghetsbelysningen i kommunen och återkomma 
med förslag på åtgärder till kommunstyrelsen 

 
Sammanfattning 
Trafikbelysning i kommunen ansvarar Gatukontoret för och drift/underhåll sköts av VEMAB 
på uppdrag. Trafikbelysningen är som det låter en belysning som ska öka säkerheten i 
trafiken. Den ska inte förväxlas med trygghetsbelysning som riktar sig mot ytor utanför 
vägområdet tex lekplatser, motionsspår, gångpassager, villaområden och parker. Nya 
rörelsemönster skapas löpande i en kommun och en översyn behöver utföras för att fånga upp 
mörka otrygga zoner. 
 
Bedömning 
Vimmerby kommun står inför tuffa utmaningar ekonomiskt och miljömässigt. Att justera 
antalet belysningstimmar på Trafikbelysningen sparar både driftkostnader och även den 
kommunala miljöpåverkan. Utsatta områden som saknar trygghetsbelysning kommer att tittas 
över och presenteras för kommunstyrelsen. Bedömningen är att justeringen inte nämnvärt 
påverkar våra invånare eller strider mot Barnkonventionen utan kan genomföras.  
 
Finansiering 
Förslaget ryms inom befintlig ram. 
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Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: Samhällsbyggnadsutskottet, 2020-12-01, § 117 
 
Beslutet skickas till 
Samhällsbyggnadsavdelningen 
Vimmerby Energi och Miljö AB
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§ 469  2020/584 Id  
 

Nyttjanderättsavtal CK Wimer 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att ersätta befintligt nyttjanderättsavtal 
med CK Wimer med ett lägenhetsarrende på 10 år med start från 2021-04-24. 
 

Sammanfattning 
Våren 2017 tecknade CK Wimer och Vimmerby kommun ett nyttjanderättsavtal för ett cirka 
210 hektar stort område av kommunens fastighet 3:1 i Vimmerby kommun med ändamålet 
cykelverksamhet. Avtalet omfattade en cykelslinga samt en max 0,5 hektar stor teknikbana 
för cykling. 

Nyttjanderättsavtalet tecknades med en löptid på ett år i taget såvida ingen av parterna sade 
upp avtalet. Grunden för avtalets löptid var att nyttjanderättsområdet ingår i kommunens 
översiktsplan och kan komma att exploateras i framtiden. 

Under hösten 2020 har CK Wimer inkommit med önskemål om ett avtal med längre löptid, 
eftersom föreningen vill satsa på att utvecklingen cykelverksamheten inom området.  

Ärendet 
CK Wimer har sedan starten 2017 utvecklat cykelområdet till ett välbesökt område för såväl 
medborgarna i Vimmerby kommun som ett stort antal turister som cyklar i området regel-
bundet, framförallt under sommarhalvåret. Sedan föreningen utvecklade sin teknikslinga så är 
det många barn och unga som cyklar i området varje dag och det är sällan du kan åka förbi 
cykelspåret utan att se cykelaktivitet i området. Föreningens driv och engagemang är stort och 
de vill nu ta nästa steg i sin utveckling. Föreningen planerar att söka pengar från såväl 
arvsfonden som LONA. För att föreningen skall ha möjlighet att söka arvsfondspengar så 
kräver arvsfonden att föreningen äger marken själva eller har ett arrendeavtal på området på 
minst 10 år. Detta är den största anledningen till att föreningen nu i dialog med kommunen 
vill skriva om avtalet.  

Representanter från föreningen besökte kultur- och fritidsutskott den 5 oktober och 
presenterade sina planer kring hur de vill utveckla hela området. Den största frågan handlade 
då om kommunen inom närtid tänkt bebygga området med bostäder eller om kommunen har 
några andra planer för området.  
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Kultur- och fritidsutskottets representanter meddelande då att de inte kände till några planer 
för bebyggelse i området i närtid men uppmanade utvecklingsavdelningens tjänstemän att ha 
dialog med Samhällsbyggnadsavdelningen i frågan. Detta för att få ett definitivt svar kring 
Vimmerby kommuns planer för området de kommande 10 åren. 
Samhällsbyggnadsavdelningen gjorde bedömningen efter översiktsplanen att Vimmerby 
kommun under den föreslagna avtalsperioden inte har några planer för området. Utan gör 
bedömningen att det är helt ok att arrendera ut marken och låta CK Wimer fortsätta utveckla 
sitt cykelområde. 

Efter dessa besked har utvecklingsavdelningen tillsammans med samhällsbyggnadsavdel-
ningen tagit fram ett nytt förslag till avtal med föreningen. Den stora förändringen som sker i 
avtalet handlar framförallt om att nyttjanderättsavtalet ändras till ett lägenhetsarrende.  

Avtalsformen blir då något starkare än en nyttjanderätt och är en förutsättning för föreningens 
ansökan till arvsfonden. Gatukontoret på Samhällsbyggnadsavdelningen som tagit fram det 
nya förslaget gör även bedömningen att avtalsformen är bättre att applicera vid en förlängning 
av avtalet. I det nya förslaget ges också föreningen möjlighet att bygga flera slingor inom 
arrendeområdet. Ett avsnitt har även tydliggjorts där arrendatorn är skyldig att se till att 
allmänhetens tillträde till området ej hindras, detta med grund att hela området är ett populärt 
rekreationsområde att nyttja för kommunens medborgare och det är viktigt att de så även 
fortsättningsvis är fritt att nyttja området kring arrendeområdet.  
 
Bedömning 
Utvecklingsavdelningens bedömning är att denna uppdatering av avtalet är fördelaktigt för 
såväl föreningen som kommunen för att trygga ett fortsatt attraktivt rekreationsområde för 
cykel.  
 
Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: Kultur- och fritidsutskottet, 2020-12-01, § 116, Nyttjanderättsavtal CK 
Wimer  
Nyttjanderättsavtal CK Wimer, id 2020.3573 
 
 
Beslutet skickas till 
Utvecklingsavdelningen 
Samhällsbyggnadsavdelningen
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§ 470  2020/544 Id  
 

Ingebo-Nydahl förfrågan om markköp 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att ge samhällsbyggnads-avdelningen i uppdrag att meddela 
fastighetsägaren till Vimmerby-Ingebo 1:3 att Vimmerby kommun inte är intresserad av att 
förvärva del av fastigheten Vimmerby -Ingebo 1:3. 
 

Anmälan om jäv 
Jacob Käll (C) anmäler jäv och lämnar sammanträdeslokalen. 
 

Sammanfattning 
I början av oktober kontaktades samhällsbyggnadsavdelningen av en fastighetsägare med 
frågan om kommunen har intresse av att förvärva ett delområde av fastigheten Vimmerby-
Ingebo 1:3 vid Åkebo rastplats. Det aktuella markområdet är i den Fördjupade översikts-
planen (FÖP) för Vimmerby stad del av det område vid Åkebo rastplats där översiktsplanen 
föreslår framtida markanvändning till verksamhet/industri, se Markanvändningskarta FÖP. 
Det utpekade utvecklingsområdet för verksamhet/industri vid Åkebo rastplats berör till störst 
del ovanstående fastighet, men även ytterligare fyra fastigheter berörs. Se utvecklings-
områdets utbredning i bifogad Fastighetskarta. 
 
Den fördjupade översiktsplanen anger att utvecklingsområdet har bra tillgänglighet vid Åkebo 
rastplats, men lyfter även att området delvis ligger inom översvämningsområde och att 
byggnation bör ske vid de högre markområdena utanför strandskyddet. Markområdet anges 
ligga inom område för grundvattenförekomst, vilket innebär att hänsyn måste tas till 
verksamhetens art och att lämpliga förebyggande åtgärder vidtas för att förhindra eller minska 
risken för olyckor inom området som kan påverka grundvattnet. Även dagvattenhantering från 
verksamhetsområdena måste planeras noga så att risken att föroreningar tränger ner till 
grundvattnet undviks. Bakgrunden till att kommunen nu har fått denna förfrågan är att 
fastighetsägaren funderar på att avyttra hela den del av fastigheten Vimmerby-Ingebo 1:3 som 
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ligger vid Åkebo rastplats, alternativt enbart sälja bostadsenheten och eventuellt det område 
som kommunen har fått förfrågan om. Frågan till kommunen omfattar markområdet öster om 
befintlig luftledning som passerar Vimmerby-Ingebo 1:3, ett område som till stor del är 
betesmark. Området är del av det område som i FÖP Vimmerby är utpekat som 
utvecklingsområde för verksamhet/industri. Ingen prisnivå har varit uppe för diskussion, mer 
än att kommunen ska grunda eventuella fastighetsköp på en fastightsvärdering framtagen av 
en oberoende fastighetsvärderare. 
 
Nuläge 
Den föreslagen markanvändning som anges i en FÖP tar inte hänsyn till om det är en privat 
eller kommunal markägare. Privata markägare ges möjlighet att ta initiativ till en framtida 
exploatering, på egen hand eller genom överenskommelse med annan aktör. För att bedöma 
områdets lämplighet för eventuell framtida verksamhetsexploatering krävs det ytterligare 
utredningar samt detaljplaneläggning. Marknadsvärdet för markområdet är idag inte bedömt 
och de kostnader som en eventuell möjlig exploatering skulle medföra är inte heller 
analyserade. 
 
Den del av fastigheten Vimmerby-Ingebo 1:3 som angränsar till Åkebo rastplats omfattar 
främst produktiv skog, betesmark samt en bostadsenhet med ett nyrenoverat småhus och 
intilliggande uthus. I samband med renoveringen av bostadshuset har en infiltrationsanlägg-
ning anlagts i anslutning till befintlig tillfartsvägen, se fastighetskarta för infiltrationsan-
läggningens ungefärliga placering etc. Tillfart till bostadshuset sker via grusväg från Åkebo 
rastplats, vägen passerar idag genom det område som är utpekat i FÖP:en för verksamhet/ 
industri. 
 
Väganslutning till det aktuella markområdet sker idag över Trafikverkets rastplats Åkebo, hur 
anslutning till området skulle kunna ske vid en eventuell utveckling av markområdet kräver 
vidare analys. Utvecklingsområdet som FÖP:en pekar ut bedöms idag till viss del ytterligare 
begränsat, än när FÖP:en arbetades fram i och med att bostadshuset på fastigheten nu rustats 
upp och att även infiltrationsanläggningen anlagts. Hur de befintliga markförhållanden som 
beskrivs i FÖP:en kan komma att begränsa områdets lämplig för verksamhetsetablering är en 
riskfaktor, även den faktorn att det är ytterligare fastigheter som begränsar 
utvecklingsområdets möjliga utbredning/anpassning till markförhållandena. 
 
Bedömning                                                                                                                                                         
Det bedöms som mycket angeläget att återkoppla kommunens ställningstagande till berörd 
fastighetsägare. 
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Finansiering 
Inte aktuellt om beslut tas om att Vimmerby kommun ej är intresserad av att gå 
vidare med en eventuell förhandling inför markförvärv 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: Samhällsbyggnadsutskottet, 2020-11-03, § 103, Ingebo-Nydahl 
förfrågan om markköp 
Fastighetskarta del av Vimmerby Ingebo 3:1 
Markanvändningskarta rev 2016-02-15 
 

Beslutet skickas till 
samhällsbyggnadsavdelningen
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§ 471  2019/133 Id  
 

Astrid Lindgrens Världs Fastigheter Aktiebolag, markområde söder Nybble, 
Vimmerby 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att 

1. godkänna köpeavtal mellan Vimmerby kommun och Astrid Lindgrens Världs Fastigheter 
Aktiebolag avseende ett markområde av Vimmerby 3:3.  

2. godkänna köpeskillingen 387 200 Kr 
 

Anmälan om jäv 
Ola Gustafsson (KD och Bo Svensson (C) anmäler jäv och lämnar sammanträdeslokalen. 
 

Sammanfattning 
Kommunen är ägare till exploateringsfastigheten Vimmerby 3:3.  

Genom köpeavtalet förvärvar Astrid Lindgrens Världs Fastighets Aktiebolag (ALVF) ett 
markområde om totalt 38 720 kvm. 

Avsikten är att ALVF ska bebygga området och påbörja förberedande undersökningar för en 
exploatering. 

Markområdet saknar detaljplanebestämmelser varför ny detaljplan måste upprättas om 
området ska bebyggas. Försäljningen är förenlig med gällande Markanvändningskarta FÖP, 
Antagandehandling  2015-09-08, rev 2016-02-15). 

Markområdet är värderat till 10 kr/m2 ( råmark ) av en auktoriserad fastighetsvärderare som 
kommunen anlitat. 

Kommunen friskriver sig från ansvar för eventuella markföroreningar. 

Kommunen erbjuder sig att återköpa marken för erlagd köpeskilling 387 200 kr om mark-
området inte kan bebyggas på grund av att detaljplan inte kan antas och vinna laga kraft. 
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Kommunen erbjuder sig att reducera priset om ALVF av myndighet nekas exploatering på 
grund av kulturmiljövärden (fornlämningar) inom del av fastigheten. Kommunen ska i så fall 
betala tillbaka den del av köpeskillingen som motsvarar den reducerade exploateringsytan. I 
ersättning ska kommunen betala 10 kr/m2. 
 
Finansiering 
Försäljningen ryms inom befintlig MEX-budget. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: Samhällsbyggnadsutskottet, 2020-12-01, § 115, Astrid Lindgrens Värld 
ALV, markområde söder om Nybble, Vimmerby" 
Köpeavtal ALV del av Vimmerby 3:3 2020-11-16  
Bilaga 1 karta köpeavtal ALV  
Bilaga 2 till köpeavtal ALV  
Bilaga 3 till köpeavtal uppsägning arrende  
Markanvändningskarta rev 2016-02-15 
 

Beslutet skickas till 
Samhällsbyggnadsavdelningen 
Utvecklingsavdelningen 
Miljö- och Byggnadsförvaltningen 
Vimmerby Energi & Miljö AB
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§ 472  2020/542 Id  
 

Avsiktsförklaring, försäljning, köpeavtal m.m. Lyftkranen 3 och Lyftkranen 4, 
Krönsmon 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna avsiktsförklaring mellan Vimmerby kommun och 
Autolacks Industrilackering i Vimmerby AB, avseende Lyftkranen 3 och Lyftkranen 4, 
Krönsmon, Vimmerby. 
 

Sammanfattning 
Autolack bedriver idag lackeringsverksamhet på fastigheten Snickaren 3 samt fastighetens 
Snickaren 17 i Vimmerby kommun och har nu framfört önskemål om att förvärva mark av 
Kommunen i Vimmerby tätort. Marken ska användas för flytt och verksamhetsexpansion. 
 
Kommunen är ägare till exploateringsfastigheterna Lyftkranen 3 och Lyftkranen 4, hädanefter 
kallade Fastigheterna, på Krönsmon. Fastighetsarealen är ca 10 700 kvadratmeter (Lyftkranen 
3) respektive 9 355 kvadratmeter (Lyftkranen 4). Gällande detaljplan i området föreskriver att 
marken får användas till kontor, handel och industri. 
 
Fastigheterna berörs av en dikesslänt om ca 450 kvadratmeter (Lyftkranen 3) respektive ca 
510 kvadratmeter (Lyftkranen 4) och begränsar således i viss mån Fastigheterna användning 
för annat ändamål. Diket avvattnar Fastigheterna och omgivningen. Autolack är medveten om 
och godtar att diket kommer fortsätta ägas samt underhållas av Kommunen samt Vimmerby 
Energi & Miljö AB efter att en eventuell försäljning genomförts. Autolack medger även att 
Kommunen samt Vimmerby Energi & Miljö AB får beträda Fastigheterna till förmån för 
underhåll samt åtkomst av diket vid behov efter att en eventuell försäljning genomförts. 
 
Aktuell situation 
Kommunen ser positivt på Autolacks verksamhetsexpansion och ska verka för att sälja 
Fastigheterna till Autolack om det inte möter hinder från andra enskilda eller allmänna 
intressen. Autolack kommer behöva genomföra undersökningar för att kunna ta beslut om 
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markköp avseende Fastigheterna. Kommunen medger att Autolack får beträda fastigheten och 
utföra erforderliga undersökningar före en eventuell försäljning. Om ingen försäljning sker 
ska fastigheten återställas senast 2021-12-01 till det skick fastigheten hade före det att 
undersökningarna påbörjades. 
 
Parterna ska verka för att åtgärderna i denna avsiktsförklaring ska genomföras senast 2021-
12-01. Detta med hänsyn till subventionerat markpris beslutat i kommunfullmäktige (2020-
09-21 § 101, id 72998).  
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: Samhällsbyggnadsutskottet, 2020-12-01, § 114, Avsiktsförklaring, 
försäljning, köpeavtal m.m. Lyftkranen 3 och Lyftkranen 4, Krönsmon 
Avsiktsförklaring Lyftkranen 3 och Lyftkranen 4, Krönsmon, Autolacks Industrilackering, id 
2020.3743 
 

Beslutet skickas till 
Samhällsbyggnadsavdelningen 
Miljö- och byggnadsförvaltningen 
Utvecklingsavdelningen 
Ekonomiavdelningen 
Vimmerby Energi & Miljö AB 
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§ 473  2019/554 Id  
 

Motion om bättre skyltning av kanotleden i Storebro 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta att bifalla punkterna 1 och 2 samt avslå 
punkten 3. 
 

Sammanfattning 
Förbättra tillgängligheten och skyltningen i Storebro för kanotleden som går i Stångån. Rusta 
upp grillplatsen som ligger i anslutning till kanotleden för att förhöja både upplevelsen och 
säkerheten ur ett brandriskperspektiv. Kommunen uppdaterar inte skylten vid kanotupp-
tagningen vid dammen pga. att den inte är kommunens ansvar. 
 
Ärendet 
 Att göra skyltningen tydligare på kanotleden med större skyltar och pilar. 
 Att se över grillplatsen vid ”skvalet” och byta ut grill och sittplatser. 
 Att byta ut skylten vid dammen på Vimmerbyvägen och endast ha med den 

service vi har i samhället och att det är på svenska, engelska och tyska. 
 
Anneli Jakobsson (SD) skriver i sin motion om bättre skyltning av kanotleden i Storebro att 
den stora skylten vid kanotupptagningen vid dammen vid Vimmerbyvägen i Storebro hänvisar 
service som inte längre finns kvar i samhället. Vidare ger skylten mittemot gästgiveriet inte 
information om fortsatt väg för kanotister vid nedläggningsplatsen "skvalet". Dessutom, 
menar Anneli, är skyltningen vid Järnvägsgatan bristfällig, vilket många gånger för kanotister 
vilse. Anneli Jakobsson (SD) anser även att grillplatsen vid skvalet är "under all kritik", 
hon infogar ett foto i motionen. 
 
Aktuell situation 
Beslutade åtgärder kan utföras 2020. 
 
Bedömning 
Samhällsbyggnadsavdelningen föreslår ovan angivna förslag. 
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Finansiering 
Driftenhetens budget 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: Samhällsbyggnadsutskottet, 2020-11-03, § 105, Motion om bättre skyltning 
av kanotleden i Storebro 
Motion 2019-10-16 om bättre skyltning av kanotleden i Storebro 
 

Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige
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§ 474  2020/152 Id  
 

Motion om minskat matsvinn på skolorna i Vimmerby kommun 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att anse motionen besvarad med 
hänvisning till att kostenheten arbetar löpande med att minska matsvinnet med positivt 
resultat. 
 

Sammanfattning 
Anneli Jacobsson (SD) har lämnat in en motion om framtagande av handlingsplan med 
åtgärder för minskat matsvinn. 
 
Motionen 
”I Sverige slängs det ungefär 35 000 ton mat varje år från skolmatsalar och andra storkök. 
Varje kilo mat som slängs motsvarar 2 kg CO2e (koldioxidekvivalenter), det vill säga utsläpp 
av koldioxid och andra växthusgaser. I Vimmerby kommun arbetas de ten del för att minska 
matsvinnet, men vi måste arbeta ännu mer för att få ner matsvinnet med ytterligare 10% och 
få våra elever medvetna om hur mycket matsvinn det blir och hur det påverkar vår miljö. 
Detta går att göra på många olika sätt. I Vännäs kommuns skolor använder man sig av 
teckningar. En grön gubbe betyder att barnen uppnått målet den dagen och att matsvinnet är 
inom det mål som skolan satt, en röd gubbe betyder att det slängts mer mat än procentmålet. 
De äldre eleverna, som går på högstadiet och gymnasiet, skulle kunna kryssa i en matsedel om 
de vill äta eller inte den dagen. 
 
Vi Sverigedemokrater tror på den här idén för att snabbt få ner matsvinnet till 2 % Med 
anledning av detta föreslår Sverigedemokraterna att kommunfullmäktige beslutar att ta fram 
en handlingsplan med åtgärder för att ytterligare minska matsvinnet i Vimmerby kommuns 
skolor.” 
 
Arbete med att minska matsvinn har pågått under flera år i Vimmerby kommun. Fokus har 
legat på de stora skolorna Vimarskolan, Astrid Lindgren skolan och Gymnasiet där det efter 
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mätningar visat sig vara de verksamheter där det är mest matsvinn. Tre vågar har köpts in som 
är placerade i matsalarna på dessa tre verksamheter. Vågen mäter och visar vad varje elev 
slänger från tallriken. Att minska matsvinn handlar inte bara om att väga den mat som slängs. 
Det handlar om att jobba med ett annorlunda tankesätt redan ifrån då matsedel planeras, 
inköp, tillagning, servering, måltidssituation och elevernas inställning till mat- och 
måltidsmiljö. 
 
För att kunna genomföra en förändring som är märkbar krävs ett arbete inom kostenheten för 
ett hållbart arbetssätt med en mer medvetenhet med focus på att minska matsvinn. Inspiration 
och utbildning för kostpersonal inklusive områdeschefer för att driva förändring på lång sikt. 
Delar av detta har pågått och pågår. Kostenheten kan inte ensam genomföra ett arbete med att 
minska matsvinnet utan det krävs ett samarbete med barn- och utbildningsförvaltningen. 
 
För att kunna genomföra arbetet med handlingsplan med åtgärder som har en långsiktig 
påverkan i vår verksamhet behövs därför detta drivas som ett projekt. För att se att projektet 
ger hållbarhet måste projektet drivas minst ett år med en projektledare på heltid. 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: Samhällsbyggnadsutskottet, 2020-11-03, § 108, Motion om minskat 
matsvinn på skolorna i Vimmerby kommun 
Motion om minskat matsvinn på skolorna i Vimmerby kommun 
 

Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige
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§ 475  2020/378 Id  
 

Motion om lekredskap för funktionshindrade barn 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att anse motionen att utrusta lekplatser 
med utrustning för funktionshindrade barn besvarad med hänvisning till kommande lek och 
badplatsstrategi. 
 

Sammanfattning 
I motionen står det att läsa i det nuvarande styret S, C & L:s politiska program att ”Personer 
med funktionsvariationer ska ha möjlighet att leva som andra invånare i så stor utsträckning 
som möjligt”. Detta är något som vi Sverigedemokrater verkligen håller med om. Kommunen 
har ett flertal lekplatser men vi saknar lekplatser för alla barn, även de med 
funktionsvariationer. Vi tycker att det är gement att inte erbjuda funktionsnedsatta barn 
samma möjligheter som andra barn. Lekredskapen kan t ex vara rullstolsgungor, karuseller för 
de med rullstolar eller andra funktionsanpassade lekredskap. Sverigedemokraterna föreslår 
därför att drift/servicenämnden, i samverkan t ex kultur/fritidsnämnden, får i uppdrag att ta 
fram anpassade lekredskap för barn med funktionsvariationer och placera dem på platser i 
kommunen där de finner det lämpligt. 
 
Barnkonventionen: 
Punkt 23 ”Barn med funktionsnedsättning har rätt till ett fullvärdigt och anständigt liv samt 
hjälp att aktivt delta i samhället”. 
Punkt 31 ”Barn har rätt till lek, vila och fritid”. 
 
Sverigedemokraterna föreslår med bakgrund av ovanstående, kommunfullmäktige besluta: 
- att ge berörda nämnder i uppdrag att ta fram anpassade lekredskap för barn med 
funktionsvariationer och placera dem på platser i kommunen där de finner det lämpligt. 
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Bedömning 
Utvecklingsavdelningen tillsammans med samhällsbyggnadsavdelningen har ett uppdrag att 
för Vimmerby kommun ta fram en Lek- och badplatsstrategi. Strategin bör färdigställas innan 
nya lekplatser etableras eller rustas i större omfattning. I kommande strategi kommer 
frågeställningen om anpassade lekredskap för barn med funktionsvariationer hanteras och för 
den lämplig placering finnas föreslagna. 
 
Bakgrund 
Då flera av Vimmerby kommuns lekplatser är slitna och gamla så kommer 
samhällsbyggnadsavdelningen och utvecklingsavdelningen(fritid och folkhälsa) att göra en 
strategi för hur vi skall utveckla och arbeta succesivt de kommande 10 åren. 
 

 Vi vill se vilka behov som finns för att ha lekplatserna där de är idag? 

 Skall vi ha färre lekplatser men mer utvecklade och genomtänkta? 

 Skall vi rikta in våra lekplatser och parker på olika fokusområden? 

 Hur skall utvecklingen av våra badplatser se ut och vad skall vi prioritera för att göra dem 
med attraktivare? 

 Hur kan vi höja attraktionsvärdet på våra fina parker i Vimmerby kommun? Skall vi göra 
en satsning på temaparker? 

 Skall vi tänka utanför boxen? Är lekvänliga miljöer/uteplatser alternativet istället för 
lekplatser? 

 
Dessa frågor och många fler hoppas vi kunna besvaras i denna strategiplan. Men även hur vi 
skall planera de ekonomiska förutsättningarna för framtiden för att skapa attraktivare 
lekplatser, parker och badplatser med en handlingsplan för alla barn. 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: Samhällsbyggnadsutskottet, 2020-11-03, § 104, Motion om lekredskap för 
funktionshindrade barn 
Motion om lekredskap för funktionshindrade barn 
 

Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige 
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§ 476  2020/370 Id  
 

Motion om säkrare skolskjutsar 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att anse motionen besvarad. 
 
Reservationer 
(V) reserverar sig mot beslutet. 
 
Sammanfattning 
Jens af Ekenstam Stenman (V) skriver i sin motion att skolskjutsar ibland ställs in med kort 
varsel pga oväntade omständigheter. Barn riskerar i dessa fall bli kvar väntandes på bussen. 
Det kan inträffa att föräldrarna åkt till sina arbeten, och att hemmet är låst. Jens af Ekenstam 
Stenman menar att informationen på kommunens hemsida inte alltid räcker till i dessa fall. 
 
Jens af Ekenstam Stenman (V) föreslår i sin motion att kommunen inför en enkel SMS-
lösning som föräldrar frivilligt kan ansluta sig till. När en skolbuss råkar ut för något görs ett 
snabbt och enkelt massutskick med information. Förslaget syftar till att öka barnens säkerhet 
och trygghet. Jens af Ekenstam Stenman (V) förtydligar att det är upp till respektive förälder 
att ta tag i saken, men att det underlättar om de får veta att det finns ett problem. 
 
Bakgrund 
Kommunen är utifrån skollagen (2010:800) skyldig att anordna kostnadsfri skolskjuts till 
grundskole- och särskoleelever om det krävs med hänsyn till färdvägens längd, 
trafikförhållanden, funktionshinder eller annan särskild omständighet. 
 
Fram till att eleven stiger på skolskjutsen är det vårdnadshavaren som ansvarar för sina barn. 
När eleven kliver på skolskjutsen övergår ansvaret för eleven till den som utför skolskjutsen. 
 
I Vimmerby kommun är ca 450 elever beviljade skolskjuts. I Vimmerby kommun sker 
skolskjutsen antingen med ordinarie linjebussar eller med särskilt upphandlade 
skolskjutsfordon. 
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Bedömning 
Det är ovanligt att skolskjutsar behöver ställas in. Vid de få tillfällen det sker är orsaken oftast 
snö eller halka. 

Vid de tillfällen som skolskjutsar ställs in är det oftast enstaka turer som ställs in. Att samtliga 
skolskjutsar ställs in är mycket ovanligt och har endast skett vid ett enda tillfälle. När enstaka 
turer ställs in ske det oftast med kort varsel. Chaufförernas ambition är att i största möjliga 
grad genomföra planerad trafik, Oftast är det först när en tur ska köras som det konstateras att 
skolskjutsen inte kan ske på ett trafiksäkert sätt. Detta medför att inställda turer i många fall 
kommer till kommunens kännedom först i efterhand. 

Vid de tillfällen turer ställts in med längre framförhållning har kommunen kunna informera 
via sin hemsida samt genom Sveriges Radio P4. Vid inställda turer och störningar inom 
linjetrafiken brukar Kalmar Länstrafik, KLT främst informera via sin hemsida. 

Samhällsbyggnadsavdelningen har under våren undersökt möjliga lösningar för att införa en 
SMS-tjänst för information om störningar i skolskjutstrafiken. Rent tekniskt finns flera system 
för att nå ut med SMS vid störningar. Dock har det inte gått att finna rutiner för hur man ska 
kunna nå ut med information. Gatukontoret har inte resurser att vid plötsliga störningar i 
skolskjutstrafiken få ut information i tid, framförallt inte vid inställda morgonturer då 
kommunen oftast får kännedom om eventuella inställda turer först i efterhand. Gatukontoret 
har även undersökt möjligheten att genom skolans elevregister skapa en SMS-tjänst, men 
även där finns problem med hur informationen skulle kunna skickas ut. 

I dagsläget ser Samhällsbyggnadsavdelningen ingen praktisk möjlighet att skapa en SMS-
tjänst för information om inställda skolskjutsar. Om förutsättningarna skulle ändras ställer sig 
dock Samhällsbyggnadsavdelningen mycket positiv till att inrätta en SMS-tjänst. 
 
Beslutsgång 
Lars Johansson (V) yrkar på förslag till bifall till motionen och Ola Gustafsson (KD) yrkar 
bifall till förslaget att anse motionen besvarad. Ordföranden ställer de båda yrkandena mot 
varandra och finner att kommunstyrelsen bifaller Ola Gustafssons yrkande att föreslå 
kommunfullmäktige att anse motionen besvarad. 
 
Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: Samhällsbyggnadsutskottet, 2020-11-03. § 107, Motion om säkrare 
skolskjutsar 
Motion om säkrare skolskjutsar 
 
Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige
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§ 477  2020/424 Id  
 

Motion om hastighetssänkning i Storebro 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att 

1. avslå motionens första attsats om sänkt hastighet på Skvalmovägen och Stångågatan i 
Storebro 

2. anse motionens andra attsats om att göra en översyn på övriga kommunala gator i 
Storebro besvarad 

 

Sammanfattning 

Anneli Jakobsson (SD) menar att hastigheterna på Skvalmovägen och Stångågatan ibland 
innebär en trafikfara. 
 

Förslag 
Att sänka hastigheten som nu är 50km/h på Skvalmovägen och Stångågatan samt överväger 
om farthinder är ändamålsenligt på dessa gator. 

Bakgrund  
Anneli Jakobsson (SD) föreslår i sin motion att kommunen sänker hastigheten som nu är 
50km/h på Skvalmovägen och Stångågatan samt överväger om farthinder är ändamålsenligt 
på dessa gator. Anneli Jakobsson (SD) föreslår också att kommunen gör en översyn av vilka 
övriga kommunala gator i Storebro som kan vara i behov av hastighetssänkning. 
 
Aktuell situation 
Trafikmättning är utförd på ovan berörda sträckor, Gatukontoret fortsätter mätningar i 
Storebro samhälle. 
 
Inhämtade uppgifter 
Trafikmättning genomförd mellan datumen 21/10-27/10 och 26/10-1/11 
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Skvalmovägen.  
Mätning 1   115 fordon/dygn Snitthastighet 37/34 km/h Maxhastighet 66/64 km/h 
Mätning 2   127 fordon/dygn Snitthastighet 36/33 km/h Maxhastighet  62/54 km/h 
 
Stångågatan 
Mätning 1     26 fordon/dygn Snitthastighet 29/33 km/h Maxhastighet  67/52 km/h 
Mätning 2      21 fordon/dygn Snitthastighet 30/34 km/h Maxhastighet  48/52 km/h 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: Samhällsbyggnadsutskottet, 2020-12-01, § 120, Motion om 
hastighetssänkning i Storebro 
Motion om hastighetssänkning i Storebro 
 

Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige
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§ 478  2020/423 Id  
 

Motion angående information om skyddsrum 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anse motionen besvarad. 
 

Sammanfattning 
Sverigedemokraterna genom Anneli Jakobsson har den 14/8 2020 lämnat in en motion om 
skyddsrum och att kommunen på lämpligt vis tydligt informerar kommuninvånarna om var 
respektive orts skyddsrum finns. Informationen finns idag på Myndighetens för 
samhällsskydd och beredskaps hemsida, dock finns ingen information på kommunens 
hemsida. Med anledning av detta skapas en informationssida på kommunens hemsida om 
skyddsrum som länkar till MSB:s sida om skyddsrum och till kartan som visar vart 
skyddsrummen finns. 
 
Ärendet 
Sverigedemokraterna genom Anneli Jakobsson vill att kommunen på ett lämpligt vis, tydligt 
informerar kommuninvånarna om var respektive orts skyddsrum finns. Information finns 
redan idag på Myndigheten för samhällsskydd och beredskaps hemsida. 
 
Aktuell situation 
Med anledning av motionen så skapas en informationssida på kommunens hemsida om 
skyddsrum. För att kommuninvånarna hela tiden ska få ta del av den aktuella och korrekta 
informationen om vart skyddsrummen finns så länkas det på informationssidan till 
Myndigheten för samhällsskydd och beredskap (MSB) sida om skyddsrum samt en direktlänk 
till MSB:s karttjänst för vart skyddsrummen är lokaliserade. Detta då det är MSB som har 
uppdraget att hålla registret aktuellt över befintliga skyddsrum. I karttjänsten kan man bland 
annat se exakt adress, fastighetsbeteckning och hur många platser skyddsrummet innehar. 
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Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: Samhällsbyggnadsutskottet, 2020-12-01, § 118, Motion angående 
information om skyddsrum 
Motion angående information om skyddsrum 
 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 479  2019/636 Id  
 

Motion om skyltning av rökförbud 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att anse motionen besvarad. 
 

Sammanfattning 
Förbättra informationen ang. rökförbud vid stadshusets entréer där allmänheten har tillträde. 
 
Förlag 
Att göra skyltningen tydligare vid entréerna. 
 
Bakgrund 
Anneli Jakobsson (SD) har lämnat in en motion om skyltning av rökförbud.  

Hon skriver att informationen om gällande rökförbud utanför entréer där allmänheten vistas är 
otillräcklig i anslutning till Stadshuset i Vimmerby. 

Anneli menar att skylten på entrédörrens fönster inte säger hur lång sträcka förbudet omfattar. 

Anneli Jakobsson (SD) föreslår att kommunen sätter ut rökförbudsskyltar där rökförbudet 
börjar att gälla på kommunhusets öppna plats framför huvudentrén.  
 
Aktuell situation 
Beslutade åtgärder kan utföras 2020. 
 
Finansiering 
Driftenhetens budget. 
 
Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: Samhällsbyggnadsutskottet, 20-12-01, § 119, Motion om skyltning av 
rökförbud 
Motion om skyltning av rökförbud 
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Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige 
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§ 480  2020/437 Id  
 

Medborgarförslag om parkering vid Wimer Bike Park 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att bifalla medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning 
Jörgen Thörn har lämnat ett medborgarförslag om att Wimer Bike Park, en cykelbana med 
hopp och doserade kurvor, belägen straxt utanför Vimmerby stad, utrustas med parkering för 
besökare. 
 
Jörgen Thörn skriver att banan är populär och välbesökt, och att besökare under sommaren 
har parkerat längs vägarna omkring platsen. 
 
Aktuell situation 
Beslutade åtgärder kan utföras 2021. 
 
Bedömning 
Samhällsbyggnadsavdelningen föreslår ovan angivna förslag. 
 
Finansiering 
Gatukontoret föreslår att finansieringen för byggnationen av parkeringsytan vid cykelbanan, 
Wimer Bike Park tas som en nyinvestering. 
 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att 

1. Gatukontoret får i uppdrag att anlägga en ny parkeringsyta, enligt förslag nedan. 

2. Finansieringen sker som nyinvestering till en kostnad av 50 000 kr. 
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3. Samhällsbyggnadsavdelningen återkommer till kommunstyrelsen med förslag om 
finansiering inom finansierad ram för år 2021. 

4. Medborgarförslaget anses därmed bifallet 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: Samhällsbyggnadsutskottet, 2020-11-03, § 109, Medborgarförslag om 
parkering vid Wimer Bike Park om parkering vid Wimer Bike Park 
Medborgarförslag om parkering vid Wimer Bike Park om parkering vid Wimer Bike Park 
 

Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige
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§ 481  2020/426 Id  
 

Medborgarförslag om soptunna vid Wimer Bike park 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att bifalla medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning 
Jörgen Thörn har lämnat ett medborgarförslag om att Wimer Bike Park, en cykelbana med 
hopp och doserade kurvor, belägen straxt utanför Vimmerby stad, utrustas med soptunna, för 
att förebygga att det slängs skräp över området. Förslaget innebär också att kommunen sköter 
tömningen av soptunnan. 
 
Jörgen Thörn skriver att banan är populär och välbesökt. 
 
Aktuell situation 
Beslutade åtgärder kan utföras 2020. 
 
Bedömning 
Samhällsbyggnadsavdelningen föreslår ovan angivna förslag. 
 
Finansiering 
Driftenhetens budget. 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: Samhällsbyggnadsutskottet, 2020-12-01, § 121, Medborgarförslag om 
soptunna vid Wimer Bike park 
Motion om soptunna vid Wimer Bike park 
 

Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige
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§ 482  2020/425 Id  
 

Medborgarförslag om belysning vid Wimer Bike Park 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att avslå medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning 
Jörgen Thörn har lämnat ett medborgarförslag om att Wimer Bike Park, en cykelbana med 
hopp och doserade kurvor, belägen straxt utanför Vimmerby stad, utrustas med belysning, för 
att den ska kunna användas även kvällstid. 
 
Jörgen Thörn skriver att banan är populär och välbesökt, och att det borde vara värdefullt för 
kommunen att den kan användas även under den mörkare delen av året. 
 
Bedömning 
Investeringsmedel saknas för byggandet av belysningen samt beslutad ekonomisk ram för 
gatubelysningen inte är tillräcklig för drift och underhåll kommande år. 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: Samhällsbyggnadsutskottet, 2020-12-01, § 122, Medborgarförslag om 
belysning vid Wimer Bike Park 
Medborgarförslag om belysning vid Wimer Bike Park 
 

Beslutet skickas till 

kommunfullmäktige
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§ 483  2020/552 Id  
 

Medborgarförslag om att göra delar av Egnahemsgatan enkelriktad 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att  avslå medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning 
Lisa Josefsson har lämnat ett medborgarförslag om att göra delar av 
Egnahemsgatan i Vimmerby enkelriktad. Förslaget gäller sträckningen mellan 
Rävbacksgatan och Ringbergsgatan samt Östra och Västra Vinkelgatan, runt 
grönområdet.  
 
Lisa Josefsson skriver att åtgärden skulle underlätta trafikflödet på den aktuella 
platsen. 
 
Bedömning 
Medborgarförslaget avslås med bedömningen att trafikflödet anses bäst balanserat när trafik 
kan färdas i båda riktningarna på respektive sida av grönytan. Vid en enkelriktning skulle 
grönytans form kunna vilseleda trafikanter i uppfattningen att det är en cirkulationsplats. När 
trafiken är tillåten bidrar det till en ömsesidig respekt och försiktighet. 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: Samhällsbyggnadsutskottet, 2020-12-01, § 123, Medborgarförslag om att 
göra delar av Egnahemsgatan enkelriktad om att göra delar av Egnahemsgatan enkelriktad 
Medborgarförslag om att göra delar av Egnahemsgatan enkelriktad om att göra delar av 
Egnahemsgatan enkelriktad 
 

Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige
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§ 484  2019/229 Id  
 

Medborgarförslag om att skyndsamt kartlägga och åtgärda det bristande 
vägnätet samt tillhandahålla en fungerande underhållsplan 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta att anse medborgarförslaget besvarat. 
 

Sammanfattning 
Roger Sunesson har lämnat in ett medborgarförslag angående vägunderhållet i Vimmerby 
stad. Han skriver att "det är stora hål och gropar i stort sett i varenda väg inom stadsgränsen". 
Han menar att kommunen behöver rusta upp vägnätet innan turistsäsongen börjar.  
 
Roger Sunesson föreslår att "lämplig nämnd utser en arbetsgrupp som skyndsamt kartlägger 
och ser till att åtgärda det bristande vägnätet", samt "att lämplig nämnd tillhandahåller en 
fungerande underhållsplan för vägarna så att detta problem minimeras i framtiden". 
 
Aktuell situation 
År 2017 tog Vimmerby kommun fram en underhållsplan för beläggningsåtgärder i Vimmerby 
stad, dess kransorter och övriga vägar där kommunen är väghållare.  
Planen är mycket utförlig med rapport över ingående status på samtliga gator och vägar där 
kommunen är ansvarig, vägkapitalutveckling (konsekvensanalys), investeringsbehov med 
grundberäkning och budgetnivåer, planerade åtgärder med förslag på utförande, 
prioriteringslista med restlevnadstid m m.  
 
Bedömning 
Arbetet med föreslagna åtgärder påbörjades våren 2018 och mynnade ut i en asfaltsplan. Vi 
följer asfaltsplanen och fastställd budgetnivå med undantag för vissa samordningsarbeten med 
VEMAB vid deras arbeten med förnyelse av VA-nätet. Vi anser härmed medborgarförslaget 
besvarat. 
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Kommunstyrelsen 

Datum  
2020-12-15 

 

 
 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag: Samhällsbyggnadsutskottet, 2020-12-01, § 124, Medborgarförslag om att 
skyndsamt kartlägga och åtgärda det bristande vägnätet samt tillhandahålla en fungerande 
underhållsplan  
Medborgarförslag om att skyndsamt kartlägga och åtgärda det bristande vägnätet samt 
tillhandahålla en fungerande underhållsplan 
 

Beslutet skickas till 
kommunfullmäktige 
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§ 485  2020/53 Id  
 

Uppföljning av uppdrag givna av kommunstyrelsens utskott 2020 
 
Ärendet utgår då ingen uppföljning har gjorts. 
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§ 486  2020/283 Id  
 

Presidiebeslut om remittering av motioner, medborgarförslag etc 
 
Ärendet utgår då inga presidiebeslut fattats sedan senaste kommunstyrelsemötet. 
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§ 487  2020/16 Id  
 

Anmälan av delegationsbeslut 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen godkänner anmälan av delegationsbeslut. 
 
Till anmälan läggs de tre ordförandebeslut som tagits på delegation angående 
hemvärnsärenden.  
 
 
Anmälan av delegationsbeslut inom kommunstyrelseförvaltningen t o m 2020-12-09                 
(utom tidigare redovisade) – kommunstyrelsen 2020-12-15 
 
ärendekategori ärende och beslut delegat delegatens 

namn 
dnr-nr datum för 

beslut 
Ansökan och över-
enskommelse om 
fastighetsreglering 

Konsultuppdrag Michael Her-
tin, Ackordera: Ansökan och 
överenskommelse om fastig-
hetsreglering mellan Vimmerby 
kommun och A.E. Bil & Traktor 
AB, del av Vimmerby 3:2 

Gatuchef Tommy 
Dahlgren 

2020/466 2020-11-17 

Avtal Köpeavtal mellan Vimmerby 
kommun och Jerker samt 
Helene Hultqvist, Rönnbäret 2, 
Nosshult bostadsområde. 

MEX-ingenjör Sandra Lövsjö 2020/611 2020-12-03 

Avtal Köpeavtal mellan Vimmerby 
kommun och Sokol Manaj och 
Angelica Olofsson, Vinbäret 9, 
Nosshult bostadsområde. 

MEX-ingenjör Sandra Lövsjö 2020/000468/253 2020-10-12 

Avtal Köpeavtal mellan Vimmerby 
kommun och Niklas Johansson 
samt Emma Ryd, Bigarået 1, 
Nosshult bostadsområde. 

MEX-ingenjör Sandra Lövsjö 2020/000476/253 2020-09-28 
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Kommunstyrelsen 

Datum  
2020-12-15 

 

 
 

ärendekategori ärende och beslut delegat delegatens 
namn 

dnr-nr datum för 
beslut 

Hävningsförklaring 
köpeavtal 

Hävningsförklaring beträffande 
köpeavtal Bigarået 1 (Köpare: 
Emma Ryd och Niklas Johans-
son) 

MEX-ingenjör Sandra Lövsjö 2020/000476/253 2020-11-17 

Parkeringstillstånd 
för rörelsehindrade 

Under perioden har 1 st ansök-
ningar beviljats och 0 st har 
avslagits 

trafikingenjör Bo Pedersen 2020/30/308 2020-11-01- 
2020-11-30 

Utfärdade nyttokort 
och 
transporttillstånd 

Under perioden har 0 st dis-
penser plus 16 st nyttokort 
utfärdats.  0 st transport-
tillstånd har beviljats 

trafikingenjör Bo Pedersen 2020/23/517 2020-11-01-
2020-11-30 

Beslut om flytt av 
fordon 

Under perioden har 0 fordon  
flyttats. 0 fordon har regist-
rerats för skrotning 

trafikingenjör Bo Pedersen 2020/32/311 2020-11-01-
2020-11-30 

Förordnande av p-
vakter 

Under perioden har 1 st p-
vakter förordnats 

trafikingenjör Bo Pedersen 2020/95/311 2020-11-01-
2020-11-30 

Tillfälliga lokala 
trafikföreskrifter 
och väghållarbeslut 

Under perioden har 0 st lokala 
trafikföreskrifter, 0 st tillfälliga 
lokala trafikföreskrifter och 0 st 
väghållarbeslut beslutas 

trafikingenjör Bo Pedersen 2020/94/311 2020-11-01-
2020-11-30 

Upplåtelse av 
allmän platsmark år 
2020 

Under perioden har 1 st upp-
låtelser beviljats 

trafikingenjör Bo Pedersen 2020/25/306 2020-11-01-
2020-11-30 

 Förlängning - tillfällig utökning 
av hemsändningsbidraget 2021 

KSAU KSAU 2020/000226 2020-12-01 

 Förlängning av tiden för 
anstånd med fakturor 

KSAU KSAU 2020/000210 2020-12-01 

Yttranden Avge yttrande om antagande 
av hemvärnsmän 

Kommunstyrel-
sens ordförande 

Jacob Käll 2020/00383 2020-08-11 
2020-10-23 
2020-12-02 

 

Beslutsunderlag 
Anmälan av delegationsbeslut, id 220719 
 

Beslutet skickas till 
Jacob Käll (C) 
kommunstyrelseförvaltningens avdelningar 
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§ 488  2020/15 Id  
 

Meddelanden till kommunstyrelsen och utskotten 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen godkänner redovisningen av meddelanden. 
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§ 489  2020/17 Id  
 

Rapportering från konferenser och sammanträden mm 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen godkänner lämnade rapporter. 
 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsens ordförande Jacob Käll (C) redogör kortfattat för några av den senaste 
tidens möten.  
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§ 490  2020/18 Id  
 

Inbjudningar 2020 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att Marie Nicholson (M) och Helen Nilsson (S) deltar i SKR:s 
Trygghetsdag (online). 
 

Beslutsunderlag 
Inbjudningar till följande möten, konferenser etc 
 Länsstyrelsen i Kalmar län: Strategiskt samtal Minskad ojämlikhet, 27 jan, online 
 SKR: Trygghetsdag 4 februari 2021, online 
 Mötesplats Social Innovation i Syd: "Ett tryggt hem för alla barn", 16 dec, online 
 

Beslutet skickas till 
Marie Nicholson (M) 
Helen Nilsson (S) 
Liselott Frejd, administrativa avdelningen 
 
Anmälan görs av Liselott Frejd eller av den deltagande som då meddelar Liselott. Om det 
finns behov av bokning av eventuella resor och/eller boende – ta gärna kontakt med Liselott 
Frejd på administrativa avdelningen. 
 
Se också ”För dig som förtroendevald” på kommunens hemsida.   
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http://www.vimmerby.se/kommunochpolitik/fortroendevalda/fordigsomarfortroendevald.4.6a2a1ec91660af3da2a8ade4.html


	
 
Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Jacob Käll Peter Högberg

Michael Ekström
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